2021环保主题英语演讲稿
我们不能阻止破坏环境的事情太多，但我们能做到保护环境的事也不少。我们可以从小事做起，从日常生活做起，从自己力所能及的事做起。如果人人都这样做，那么我们的生活环境就会减少一些污染。一起来看看2021环保主题英语演讲稿，欢迎查阅!
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"protect the environment, everyone duty", when it comes to protecting the environment, i think of a thing.
it's a sunny afternoon, my mother and i happily went downstairs for a walk, inadvertently, i found on the green lawn with an old, dirty battery. battery is harmful to our environment a major killer! a grain of small button battery can be 600 cubic meters of water pollution, the equivalent of a man's life's water consumption; section 1 battery rot in the field, can lose one square metre of land utilization value, and cause permanent public nuisance. think about this, i ran to my mother had said it again, i say again: "mom, i want to throw waste batteries into the dustbin." mother think i speak very reasonable, i happily run to waste batteries, thought: i really do a meaningful thing! i gently picked up the waste batteries, threw it into the dustbin.
"not to small and not for good, it is a sin to." as a primary school student, we should start from me, start from small things, start from the side, start from now, pick up every piece of paper on the ground, take good care of trees and flowers, love small animals. let's go and look for the green world, to make our world a better place!
“保护环境，人人有责”，说到保护环境，我就想起了一件事。
这是一个阳光明媚的中午，我和妈妈高高兴兴地下楼散步，无意中，我发现在绿油油的草坪上有一个废旧的、脏兮兮的电池。电池可是危害我们生存环境的一大杀手!一粒小小的钮扣电池可污染600立方米水，相当于一个人一生的饮水量;一节一号电池烂在地里，能使一平方米的土地失去利用价值，并造成永久性公害。想到这，我跑到妈妈跟前把这件事儿说了一遍，我又说：“妈妈，我想把废电池扔到垃圾箱里。”妈妈觉得我说得很有道理，我欢快地跑到废电池旁边，心想：我真是做了一件有意义的事啊!我轻轻地捡起废电池，扔进了垃圾箱里。
“勿以善小而不为，勿以恶小而为之。”作为一名小学生，我们要从我做起，从小事儿做起，从身边做起，从现在做起，捡起地上每一片纸屑，爱护花草树木，关爱小动物。让我们一起去寻找绿的世界，让我们的世界变得更加美好!
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to protect the environment, as early as in "no desiccation jersey have fish, deforestation and hunting," the old adage. today, we should know how to protect the environment is to protect ourselves, we not only use resources rationally, whenever they better protect the environment, let environment eternal youth, always service for our human survival and development, as a student, is now mainly to create a green campus.
have a period of time, the campus of debris-brick everywhere, forget to turn off the faucet spouted flow a... corridor between, not to mention the, everyone has experience, after the sweeping, turn round and then will find that the ground has been some people into different ornament, these things often let me hanging with ancient, these cases often let me deadly serious today, the campus is a small society, students in the campus of a management system cannot achieve good care environment, out of the campus into society, the environment, and how? that's more dare not imagine.
the classmates, save our earth! you should immediately take action, starts from the minor matter, starts from now, start from the care for the campus environment. we picked up a piece of paper, a drop of water, we save, a heap of rubbish, we clean the, we love a tree seedlings, a frog, a blade of grass, plant a tree, the environmental protection as own duty, use own practical action to protect the environment, to create a green campus.
for the green, just for the green, "with my hands, with my enthusiasm, green hope stretches down, let us act together!
保护环境，早在"不涸泽有鱼，不焚林而猎"的古训。在今天，我们更应懂得保护环境就是保护我们自己，我们不仅合理利用资源，更竭心尽力保护环境，让环境永葆青春，永远为我们人类的生存发展服务，作为学生，现在主要是创建绿色校园。
得有段时间，校园里果皮纸屑随处可见，忘关掉的水龙头哗哗地流着……楼道间，就更不用说了，大家是有亲身体验的，扫完后，转身就会发现地面已被有些人点缀成另一番景象，这些事情常让我吊怀远古，这些情况常让我警言今日，校园就是个小社会，同学们在有管理制度的校园中都不能做到爱护环境，走出校园，进入社会这一大环境，又能怎样呢?那就更不敢设想了。
同学们，救救咱们的地球吧!大家应立即行动起来，从小事做起，从现在做起，从爱护校园环境做起。一片纸，我们捡起，一滴水，我们节约，一堆垃圾，我们打扫，我们爱一棵苗，保一只蛙，种一根草，栽一棵树，把保护环境作为自己应尽的义务，用自己的实际行动保护环境，创建绿色校园。
为了那抹绿色，只为了那抹绿色，"用我双手，用我热诚，拆将绿色的希望绵延下去，让我们一起行动起来吧!
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now the life of people is good every day, the level of life also in gradually improve, everywhere is the development of high efficiency has increased, but people all day immersed in beer and skittles life, while neglecting some environmental problems. along with the further advance of industrialization, the destruction of the ecological environment worsening, the earth's environment pollution is more and more serious, and some people? turn a blind eye to problems of these matters! this is how sad!
the global greenhouse effect has been half of arctic ice. is a global sea level rise 0.20.3 meters, maybe the number is not large, but it is the 0.2 meters to tens of global companion to the survival of the sea people lost their homes! some of the big industrial sewage discharge into the transparent clear rivers, make clear rivers no longer transparent, make the drink and use the people lost their health. environmental pollution is thousands and thousands of birds lost their precious lives! countless birds can not find a suitable for home... today, there are already many people realize the important of the environment, "to protect the environment, purify our living space" has become a new era of the loudest slogan, please protect the environment together! let the arctic ice melt. let near to the sea, and in accordance with the sea of people no longer lose their homes. let the industrial sewage is no longer to render black river. to use clean water people have a strong healthy body. let the number also countless birds find myself warm home again... the improvement of the environment and provide without the joint efforts of the whole society, together with the passage of time every day, let us get our common survival environment, earth "bathe"! only need to use paper on both sides to use, less private cars and to ride a bike... just a little, the earth is changed because of you, please hurry up!
现在人们的生活是一天比一天好，生活的水平也在渐渐地提高，各处的发展也是高效率的提升，但是人们整天沉浸在吃喝玩乐的生活，却忽视了一些环保问题。随着工业化进程的进一步推进，生态环境的破坏程度日益加剧，地球的环境污染越来越严重，而有些人呢?对这些关系重大的问题视而不见!这是多么可悲啊!
全球的温室效应已经是北极一半的寒冰化为乌有。是全球的海平面上升了0.20.3米，也许这个数字并不大，但就是这0.2米让全球十几万伴海人们失去了赖以生存的家园!有些的大工业把污水排进了澄澈的江河，使得清澈的江河不再透明，使喝和使用的人们失去了自己健康的体魄。环境的污染是无数的鸟儿失去了自己的宝贵生命!数不胜数的飞禽找不到适合的家……如今，早已有不少人认识到环境的重要，“保护环境，净化我们的生存空间”已成为新时代最响亮的口号，请一起保护环境吧!让北极的冰不在融化。让近邻为海，依海为生的人们不再失去家园。让工业的污水不再为江水渲染黑色衣服。让使用洁净的水流的人们再有健康强壮的身体。让数也数不清的飞禽再找回自己温暖的家吧……环境的改善与提供离不开全社会的共同努力，让我们一起伴着每天时间的流逝把我们共同生存的环境——地球“洗洗澡”吧!只需要用纸两面用，少开私家车而改骑自行车……只要一点点，地球因你而改变，赶快行动起来吧!
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In modern society, we tend to become more and more aware of our living environment or physical environment, because we are not clean as before. So many people now choose their house as to its environment but not its location and expenses to afford it. As we all know, the environment pollution is more and more serious during these years, what we could do is to make great efforts in protecting environment gradually. As to government pollution, as to common people. We also try to protect it and make it remain clean. Although we have managed to protect the environment to a certain extent. It is still a very long way to go.
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What can I do for our environment?
Everyone can do something for our environment. For me, I should try to save electricity in my daily life. For example, if I am the last person leave the classroom in the evening, I will always remember to turn off the lights. In order to protect our forests, I will use paper wisely. I should try to use both sides of paper whenever it is possible. I will not use things like paper cups and disposable chopsticks because they are made of wood. I believe that doing all these small things will improve our environment and help make our world a better place to live in.
